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Geachte minister Grapperhaus,

Binnenkort vindt er een debat in de Tweede Kamer plaats over een eventueel vuunperkverbod. Wij zijn blij
met de landelijke en maatschappelijke discussie die er nu gevoerd wordt. U heeft vanuit verschillende
organisaties en professionals, onder andere de 25 voozittérs veiligheidsregio, regionale
brandweercommandanten en directeuren veiligheidsregio's, hun slandpunt ten aanzien van een
vuunryerkverbod ontvangen.

Graag wil ik u middels dit.schrijven het standpunt van het dagelijks bestuur van de Veiligheidsregio Twente
aangeven. Ons dagelijks bestuur is voor de meest vergaande variant een volledig ver¡óO op dJverkoop en
het afsteken van consumentenvuunverk.

Wij vinden het van belang dat de discussie op basis van juiste feiten gevoerd wordt. Als veiligheidsregio zijn
wij het gehele jaar bezig met het organiseren van een zo veilig mogeti;ke omgeving uoor onzé inwoners en
bezoekers. Veilige evenementen, voorlichting en advisering oþ branoúeitigrreio, etõ. En tijdens de
jaanruisseling staan we van alles toe wat de veiligheid van õnze inwoners én bezoekers niet ten goede komt,
Sterker nog, de jaanrvisseling lijkt bijna het meest onveilige feest van het jaar te zijn geworden. We hebben
dan te maken met meer branden, meer schade en meer srachtoffers.

Het merendeel van alle vuunnrerkongevallen wordt veroozaakt door legaal vuurwerk. De discussie
toespitsen op illegaal vuuniverk betekent slechts een beperkte afname van vuurwerkongevallen, Helaas
worden in bijna de helft van alle gevallen omstanders slachtoffer van het vuun¡verk en niet de afstekers zelf.
Het afsteken van vuunruerk brengt onveiligheid voor de omgeving met zich mee. Onze hulpverleners krijgen
te maken met een onveilige werkomgeving.

Wij zijn ook van mening dat er sprake is van een gezagscrisis. We hebben verschillende regels, wetten en
richtlijnen met betrekking tot bijv. de import van vuunrerk, soorten vuuniverk, de verkoop vañ vuunruerk en
het afsteken van vuun¡¡erk. Helaas moeten we concluderen dat onze samenleving de regels massaal niet
naleeft en er eigen regels op na houdt.

Dit maakt dat wij voor een totaalverbod op de verkoop en het afsteken van consumentenvuunryerk zijn. Wel
nadrukkelijk met de aanvulling of voon¡vaarde dat een totaalverbod ook daadwerkelijk afgedwongen kan
worden' Wet- en regelgeving moet op orde zijn, er zullen voldoende maatregelen génomen modt"n worden
ten aanzien van de handhaving en in Europees verband moeten er afspraken gemaakt worden tegen
illegale handel.
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Om het voo-r buurten, organisaties, verenigingen, etc. nog wel mogelijk te maken op een veilige wijze
vuunryerk af te steken, zien wijvoor hen graag de mogelijkheid da[zij middels een vergunninjaanvraag
straks vuun¡verk kunnen afsteken.

Een afschrift van deze brief hebben wij ook vezonden aan de fractievoozitters van de Tweede Kamer.

Met vriendelijke groet,

Namens het dagelijks bestuur van de Veiligheidsregio Twente,

r. G.O. van Veldhuizen
Voozitter Veiligheidsregio Twente

cc.: de fractievoozitters van de Tweede Kamer
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